
Bestyrelsesmøde - Holbæk Bådelaug  
Mandag d. 16. januar 2017 kl. 19.00 
 
Referat: 
Dagsorden: 
 
1) Godkendelse af dagsorden og gennemgang af seneste referat. 
Godkendt 
 
2) Økonomi v. Torben. 
Status på økonomien og medlemstallet 
Balance kr. 374.154,-  – 167 medlemmer – 1 medlem ”gået fra borde” 
 
3) Nyt fra formanden og udvalgene 
Formanden:  
Taget på klubhuset. Er vi afsluttede? Ja, og godkendt -  Udluftning gennemtaget er lavet. 
 
Møde med David Nygaard (Holbæk Kommune) og KajakKlubben d. 15. december. KK er stadig 
ønske om at udvide kajakhuset. Samtidig er der ikke længe til, at vi skal genforhandle kontrakterne 
med kommunen. Per kommer med et oplæg til generalforsamlingen. Kajakklubben har 
generalforsamling samme dag som vi. 
 
Møde med Fiskeriforeningens Bådelaug om pladserne og deres holdning til en ny aftale. De er 
positive overfor et hvert forslag om samarbejde. Håb om, at vi kan få plads inde på grunden syd for 
landpladsen, så FB’s både kan stå der, men det er endnu uvist. 
 
Forberedelse til generalforsamlingen. 
- gennemgang af dagsorden 
- ordstyrer - Forslag: John Just 
- referent - Forslag: Stig Olsson 
- gennemgang af bilag - Per klargør. 
 
Landplads:  
Hvad kan vi evt. sætte i spil ved en ny kontrakt? Se ovenstående. 
Et medlem vil flytte sidste års arbejdspligt til i år. Vi har vist overset en aftale. Det er klaret. 
Medlemmet ringer til Dennis.  
7 medlemmer skal have en ”lille” hilsen om mult for ikke at have opfylde deres arbejdspligt. 
 
Klubhus:  
Har vi en ny kontrakt med aftale om fremtidig rengøring? Jens har lavet en aftale om rengøring. 
 



Maagen:  
Er udkommet. 
 
Havneudvalg:  
 
 
Evt. 


